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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2014/15:399 Polisens arbete mot illegala vapen 

Enligt pressuppgifter hittade en person i Uppvidinge ett antal vapen på sin 
ladugårdsvind.

Han ringde polisen, men de kunde inte prioritera detta och hade ingen bil att 
skicka ut till platsen.

Personen och polisen kommer då, enligt tidningsuppgifter, överens om att 
personen ska transportera in vapnen till polisstationen i Växjö. 

Det upplevs av många som mycket märkligt att polisen inte prioriterar illegala 
vapen och avsätter resurser till att komma ut och hämta dessa.

Jägare och skyttar i Sverige har de hårdaste kraven i Europa på förvaring av 
sina vapen, för att dessa inte ska hamna i oseriösa händer. Det upplevs då som 
mycket märkligt att polisen vid detta tillfälle i Uppvidinge, då en hel sportbag 
är fylld av illegala vapen, inte hinner prioritera detta och inte heller hinner 
hämta dessa illegala vapen omgående.

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att polisen i framtiden verkligen 
ska prioritera och omgående hämta sådana här olagliga vapenfynd?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-04-09
Besvaras senast
2015-04-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


